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Secretarieel Jaarverslag 2024
Oranjevereniging Katwijk aan Zee

Inleiding
Voor u ligt het secretarieel jaarverslag van de Oranjevereniging Katwijk aan Zee over het 
jaar 2024. Dit verslag geeft een overzicht van de belangrijkste activiteiten, besluiten en 
ontwikkelingen binnen onze vereniging zoals besproken en vastgelegd in de Algemene 
Bestuursvergaderingen van het afgelopen jaar.

1. Bestuur en Organisatie

1.1 Bestuurlijke Samenstelling
In 2024 bleef de samenstelling van het bestuur grotendeels ongewijzigd. Op de 
ledenvergadering in 2024 traden Wim van de Ven, Robert Varkevisser en Jan van der Plas 
af als bestuurslid. Léon Guijt werd benoemd tot secretaris. In het najaar 2024 is Dick van 
der Bent gestart als nieuwe penningmeester en bleef Piet Freke bestuurslid met  
verantwoordelijk voor automatisering. Aandachtspunt blijft dat de werkdruk binnen het 
bestuur hoog is en dat uitbreiding of herschikking van taken wenselijk is.

1.2 Vergaderingen en Besluitvorming
Het bestuur kwam regelmatig bijeen om lopende zaken en toekomstige projecten te 
bespreken. De AB-vergaderingen vonden plaats op vaste dinsdagavonden om 19:30 uur 
in de Schoolstraat te Katwijk.

1.3 Organisatieontwikkeling
Er werd en wordt gewerkt aan een herverdeling van taken binnen het bestuur om de 
werkdruk beter te verdelen. Vrijwilligersbeheer en automatisering kregen daarbij extra 
aandacht. 

De PR-commissie, die in 2023 is gestart, werd in 2024 verder geprofessionaliseerd met 
een duidelijke taakverdeling voor relatiebeheer, websitebeheer en het uitbrengen van de 
nieuwsbrief.

2. Financiën
Ten aanzien van de financiën wordt verwezen naar het financieel jaarverslag van de 
penningmeester.
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3. Huisvesting
De gesprekken met de gemeente over de aankoop van de loods aan de Schoolstraat 
hebben in 2024 hun definitieve beslag gekregen. De gemeente heeft akkoord gegeven op 
de verkoop, en het bestuur heeft verdere stappen gezet richting financiering, (ver)bouw 
en uitbreiding.

 Er werd een bouwteam samengesteld
 Gemeentelijk is akkoord gegeven op het ontwerp met loggia en een extra 

verdieping.
 Verhuisplanning werd besproken

4. Evenementen en Vergunningen

4.1 Koningsdag 2024
De festiviteiten verliepen nagenoeg volgens plan. De evenementen waren goed bezocht 
en werden tijdig geëvalueerd voor 2025. 

Onderwerpen die werden besproken:

 Vergunningen en veiligheid, inclusief de inzet van verkeersregelaars en 
beveiliging.

 Evaluatie en mogelijke verbeteringen van de activiteiten, zoals de Koningsmarkt 
en het muziekevenement op het strandplein.

4.2 Kermis
Besloten werd dat de kermis vooralsnog op parkeerterrein Zuidduinen blijft, aangezien 
verplaatsing naar Noordduinen nog niet mogelijk is.

 Overleg met omwonenden vond plaats over overlast en veiligheid.
 Beveiligingseisen werden aangescherpt in overleg met de gemeente.

4.3 Haringparty
De succesvolle haringparty, die in 2023 werd geïntroduceerd, werd in 2024 herhaald en 
wederom goed ontvangen. De samenwerking met de gemeente voor een aparte 
haringparty werd voortgezet.

4.3 Herdenking Omgekomen Zeelieden
De gemeente heeft onze verenging gevraagd om met ingang van 2025 de  jaarlijkse 
Herdenking voor Omgekomen Zeelieden te organiseren. Na bestuurlijke afweging 
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hebben wij ingestemd de herdenking te “adopteren”. Een commissie is gevorm en de 
voorbereiding van de herdenking 2025 op 16 juni aanstaande is in volle gang.

4.4 Kerstboom en Kerstbouwverloting
In 2024 werd geen grote kerstboom op het Andreasplein geplaatst. Voor de financiering 
van de kerstboom bleek onvoldoende medewerking van sponsoren.

Tijdens de verlengde koopavond op 13 december werd weer een rad van fortuin 
georganiseerd, inclusief verkoop van glühwein en chocolademelk.

5. PR en Communicatie
 De rolverdeling binnen de PR-commissie werd verduidelijkt.
 De PR-commissie zorgde voor nieuwsbrieven en de feestgids.

6. Ledenbeheer en Vrijwilligers
 Het aantal leden bleef stabiel, met ca. 2.200 leden.
 Bestuur constateerde dat er een gebrek aan vrijwilligers is en dat verdere acties 

nodig zijn om mensen te werven en te binden; vrijwilligers worden actief 
geworven voor evenementen.

 Er werd een mailing verstuurd om vrijwilligers te werven voor de viering van 80 
jaar Vrijheid.

7. Conclusie en Vooruitblik
Het jaar 2024 was een jaar van continuïteit en verdere professionalisering binnen de 
Oranjevereniging Katwijk aan Zee. Financieel staan we er goed voor, organisatorisch is er 
aandacht voor taakverdeling en vrijwilligersbeheer, en inhoudelijk hebben we mooie 
evenementen neergezet. 

Voor 2025 staan onder andere de verdere uitwerking van de huisvestingsplannen, de 
professionalisering van draaiboeken en de organisatie van Koningsdag en de 
Bevrijdingsfeesten centraal.

Met vertrouwen kijken we uit naar een succesvol verenigingsjaar 2025!

Namens het bestuur van Oranjevereniging Katwijk aan Zee,

Léon Guijt

Secretaris Oranjevereniging Katwijk aan Zee  

Datum: 28 maart 2025


